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dr Andrzej Rataj 

Radny Miasta Poznania 

 

 

 

Poznań, dnia 7 lipca 2018 roku 

Numer: 30 / 2018 

 

Szanowny Pan 

Jacek Jaśkowiak 

Prezydent Miasta Poznania 

 

INTERPELACJA 

 

w sprawie: aktualnego stanu zamierzenia dotyczącego planowanej budowy chodnika 

i drogi rowerowej w ulicy Złotowskiej 

 

Na podstawie art. 3 ust. 1 i art. 23 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie 

gminnym (Dz. U. z 2017 roku, poz. 1875 ze zmianami) i § 13 ust. 1 uchwały numer 

LXXX/1202/V/2010 Rady Miasta Poznania z dnia 9 listopada 2010 roku w sprawie Statutu 

Miasta Poznania (Dz. Urz. Woj. Wlkp. z 2011 roku Nr 11, poz. 303), uprzejmie proszę 

o odpowiedź na niniejszą interpelację. 

 

Stan faktyczny 

 

Ulica Złotowska jest bardzo intensywnie uczęszczanym ciągiem komunikacyjnym na trasie 

między Poznaniem a gminą Dopiewo. Na tej ulicy od wielu lat istnieje znaczny problem 

związany z brakiem infrastruktury dla pieszych i rowerzystów. Prowadzi to do poważnych 

zagrożeń bezpieczeństwa ruchu, a zwłaszcza do powstawania niebezpieczeństw dla pieszych 

i rowerzystów. Dodatkowo w rejonie ulicy Złotowskiej znajdują się rodzinne ogrody 

działkowe, do których uczęszcza bardzo dużo osób, a szczególnie osób starszych. Dzięki 

budowie ciągu komunikacyjnego dla pieszych i rowerzystów w ulicy Złotowskiej możliwy 

będzie bezpieczny dojazd rowerem z Poznania poza miasto, a także z gminy Dopiewo do 

Poznania, w tym do części śródmiejskiej, z wykorzystaniem już istniejącej infrastruktury 

rowerowej.  
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Od dłuższego czasu lokalna społeczność, aktywiści miejscy oraz przedstawiciele poznańskiej 

władzy uchwałodawczej i władzy wykonawczej podejmują starania mające na celu budowę 

odpowiedniej infrastruktury dla pieszych i rowerzystów. W efekcie w ramach Poznańskiego 

Budżetu Obywatelskiego w 2016 roku jednym ze zwycięskich projektów została koncepcja 

dotycząca budowy chodnika i drogi rowerowej lub ciągu pieszo-rowerowego w ulicy 

Złotowskiej. Następnie w lutym 2017 roku odbyły się konsultacje zorganizowane przez 

Zarząd Dróg Miejskich na temat koncepcji tej inwestycji. Ponadto jesienią 2017 roku dzięki 

staraniom lokalnej społeczności i radnych miejskich, zgłoszona została poprawka do projektu 

budżetu Miasta Poznania na 2018 rok, wspierana również przeze mnie, dotycząca tej 

inwestycji. W efekcie w budżecie Miasta Poznania na 2018 rok zaplanowano kwotę 250.000 

zł na projekt budowy chodnika i drogi rowerowej w ulicy Złotowskiej. Zapowiedziane 

również zostało, że dzięki temu inwestycja będzie możliwa do realizacji w 2019 roku. 

 

Pytania 

 

Zwracam się zatem z prośbą o odpowiedź na następujące pytania: 

 

1) jaki jest aktualny stan zamierzenia dotyczącego planowanej budowy chodnika i drogi 

rowerowej w ulicy Złotowskiej i czy działania te prowadzone są w założonych ramach 

czasowych i bez opóźnień, 

 

2) czy uda się w 2018 roku przygotować odpowiednią dokumentację projektową, uzyskać 

odpowiednie uzgodnienia i pozwolenia, a także przeprowadzić wszystkie inne działania 

przygotowawcze, dzięki czemu możliwe będzie zrealizowanie inwestycji w 2019 roku. 

 

 

(-) Andrzej Rataj 


